

صفاء الورد

PURITY OF ROSES



نصنع جمالاً يليق بكم
We make a beauty worthy of you

PROFILE

PURITY OF ROSES



لتواصل معنا الدخول مباشرة لحساباتنا



من نحن



نحن ادارة اعمال الرباح التجارية ويشرفنا ان نقدم لكم (صفاء الورد) نود ان نحيط سيادتكم باننا نقوم بتوريد باقات الورد الطبيعي و ذلك بأعلى معايير الجودة حيث نعمل باستيراد مع افضل مزارع الورد الطبيعي و الاكسسوارات الطبيعية حول العالم و لدينا طاقم منسقين محترفين ذوي خبرات عالية في مجال تنسيق الورد ، حيث نملك إنتاج يومي لثلاث منتجات المنتجات عبارة عن :
باقات الورد الطبيعي مختلف التصميم و الاسعار

We are managing Al-Rabeh business and we are honored to present to you (Safaa Al-Ward) . We would like to inform you that we are doing We supply bouquets of natural roses with the highest quality standards, as we work by importing with the best natural rose farms and natural accessories around the world. We have a team of professional coordinators with high experience in the field of flower arrangement, as we have a daily production of three products .
The products are:
Bouquets of natural roses of various designs and prices .

ماهي نقطة البيع ؟ ▶

نقطة البيع عبارة عن ثلاجة احترافية التصميم تتواجد بداخلها المنتجات باقات الورد الطبيعي مختلف التصميم و الاسعار



What is the selling point ?

The point of sale is a professionally designed refrigerator in which the products are located

ماهي مميزات نقطة البيع ؟ ▶

- ▶ تمتاز نقطة البيع بثلاجة مكشوفة الواجهة بحيث تسمح ببروز المنتجات ووضوحها للمستهلك
- ▶ تمتاز نقطة البيع بتصميم عالي الجودة حيث تكون ملائمة مع ديكور المحل
- ▶ تمتاز نقطة البيع بعبارات عن الورد وتصميم احترافي حيث انها تكون ملفته للانتباه



What are the advantages of the point of sale ?

- ◀ The point of sale is distinguished by an open-front refrigerator, which allows the products to be visible and clear to the consumer
- ◀ The point of sale is characterized by a high-quality design that matches the shop's decor
- ◀ The point of sale is distinguished by phrases about roses and a professional design, as it attracts attention

تصميم صور الثلاجات

Refrigerator design pictures



PROFILE
PURITY OF ROSES

ماهي المميزات العامة ؟

- ▶ لدينا معمل متكامل لتنسيق الورد الطبيعي
- ▶ لدينا طاقم منسقين ذوي خبرات عالية
- ▶ لدينا منتجات عالية الجودة والأناقة
- ▶ اسعار المنتجات منافسة وتعتبر مقارنة مع السوق الأعلى جودة والأقل سعر
- ▶ لدينا خطوط أستيراد مع افضل مزارع الورد حول العالم حيث ان الورد يصل لدينا بشكل شبه يومي
- ▶ نعمل على حملات تسويقية مستمرة لمنتجاتنا وللشركات المتعاقدة معنا
- ▶ في حالة انتهى صلاحية المنتج نحن مسؤولون مسؤولية كاملة عن تكاليف المنتج
- ▶ توفير الثلاجة عالية الاحتراف بشكل مجانيًا
- ▶ لدينا امكانيات عالية في حالة بيع المنتجات نقوم بتغذية نقطة البيع بشكل سريع
- ▶ مسؤولين عن صيانة الثلاجة التي متواجدة عند الشركات التي متعاقدة معنا
- ▶ نعمل بتطوير مستمر للمنتجات كل فترة زمنية محددة نقوم بتطوير المنتجات بشكل افضل مما كانت
- ▶ لدينا مختصين جودة يعملون بالحفاظ على جودة المنتجات
- ▶ تنزيل المنتجات لشركات المتعاقدة معنا بشكل اجل حيث انه نقوم بأستلام المبالغ بعد بيع المنتجات به أيام

What are the general characteristics ?

- ▶ We have an integrated plant for natural flower arrangement
- ▶ We have a team of highly experienced coordinators
- ▶ Our products are of high quality and elegance
- ▶ The prices of the products are competitive and compared to the market with the highest quality and the lowest price
- ▶ We have import lines with the best rose farms around the world, as roses reach us almost daily
- ▶ We are working on continuous marketing campaigns for our products and for the companies contracting with us
- ▶ In the event that the product has expired, we are fully responsible for the costs of the product
- ▶ Providing a highly professional refrigerator for free
- ▶ We have high capabilities in the event of selling products. We feed the point of sale quickly
- ▶ We are responsible for the maintenance of the refrigerator that is available to the companies that contract with us
- ▶ We are constantly developing products every specific period of time. We develop products better than they were
- ▶ We have quality specialists who work to maintain the quality of the products
- ▶ Downloading the products to the companies contracting with us on a deferred basis, as we receive the amounts after selling the products within 5 days





PROFILE
PURITY OF ROSES

ماهي منتجات صفاء الورد ؟ ▶

▶ المنتج الأول: البوكية الأنيقة

عبارة عن بوكية حجم كبير ذات شكل انيق وسعر منافس سعر المنتج للمستهلك ١٣٨ ريال شامل القيمة المضافة ونسبة ربح الشركة المتعاقدة معنا برغم ان نفس حجم المنتج المنتجات الطبيعية التي بداخله لايقبل سعرها في السوق عن ٢٠٠ ريال



What are the products of Safaa Al Ward ?

◀ The first product: the elegant bouquet

It is a large size bouquet with an elegant shape and a competitive price. The price of the product for the consumer is 138 riyals, including the added value and the profit percentage of the company contracting with us, although the same size of the product is the natural products inside, whose price in the

ماهي منتجات صفاء الورد ؟ ▶



▶ المنتج الثاني : البوكية المني بلس

عبارة عن بوكية حجم وسط ذات شكل انيق وسعر منافس سعر المنتج للمستهلك ٦٩ ريال شامل القيمة المضافة ونسبة ربح الشركة المتعاقدة معنا وهي تعتبر ذات شكل حصري لدينا

What are the products of Safaa Al Ward ?

◀ The second product : Small Bouquet Plus

It is a medium size bouquet with an elegant shape and a competitive price. The price of the product for the consumer is 69 riyals, including the added value and the profit percentage of the company contracting with us. It is considered exclusive to us.

ماهي منتجات صفاء الورد ؟ ▶

▶ المنتج الثالث : الوردة الأنيقة

عبارة عن ورد حبات كل حبة لحدا تحمل تصميم فريد من نوعية تحتوي على غلاف كرتوني وداخل الغلاف وردة طبيعية وبعض من الاكسسوارات سعر المنتج للمستهلك ١١ ريال شامل القيمة المضافة ونسبة ربح الشركة المتعاقدة معنا



What are the products of Safaa Al Ward ?

◀ The third product : the elegant bean

It consists of roses, each of which bears a unique design. It contains a cardboard cover, and inside the cover is a natural rose and some accessories. The price of the product for the consumer is 11 riyals, inclusive of the added value and the profit percentage of the company contracting with us.



نهتم لمشروعنا ونطمح تحقيق الانجازات معاً كل الحب والتوفيق لكم

We care about our project and aspire to achieve achievements together. All love and success to you

شكراً لكم
Thank you



PROFILE
PURITY OF ROSES